

Van: info@rosadoc.be
Aan: veerle.solia@amsab.be
Datum: 11/29/2010 11:03 AM
Onderwerp: RoSa's vrouwennieuws

Vrouwennieuws
29 November 2010

Vandaag

- [Une femme extraordinaire](#) (La Libre Belgique, 29/11/2010)
- [Leading article: A nudge that may do little to help women](#) (The Independent, 29/11/2010)
- [Yasmin Alibhai-Brown: Asian men, white women and a taboo that must be broken](#) (The Independent, 29/11/2010)
- [Where do fathers fit?](#) (The Independent, 29/11/2010)
- [Egypte : "Le quota de sièges réservés aux femmes ne va rien changer"](#) (Le Monde, 28/11/2010)
- [Delhi private eyes in demand as marriage season sweeps Indian capital](#) (The Guardian, 28/11/2010)
- [Andrew Lansley says workplaces must help mothers who want to breastfeed](#) (The Guardian, 28/11/2010)
- [Women's lung cancer rate catching up with men's](#) (The Guardian, 28/11/2010)
- [Monsoon gives pledge on minimum wage for Indian women](#) (The Guardian, 28/11/2010)
- [Madame Bovary by Gustave Flaubert – review](#) (The Guardian, 28/11/2010)
- [Nicki Minaj: 'I am doing everything the boys can – plus more...'](#) (The Guardian, 28/11/2010)
- [Up front: Eva Wiseman](#) (The Guardian, 28/11/2010)
- [Muammar Gaddafi's 'cultural' tours to Libya for Italian models revealed in diary](#) (The Guardian, 28/11/2010)
- [Julie Walters: 'Parts for women disappear as you age'](#) (The Guardian, 28/11/2010)
- [Muriel Nissel obituary](#) (The Guardian, 28/11/2010)
- [Sentence review to slash numbers of women in jail](#) (The Independent, 28/11/2010)
- [Past it at 35? You must be a woman!](#) (The Independent, 28/11/2010)
- [Puur blijven voor God en echtgenoot](#) (De Standaard, 27/11/2010)
- [Groen voorstel voor vrouwenquota in bedrijven](#) (De Standaard, 27/11/2010)
- [La parité hommes-femmes](#) (La Libre Belgique, 27/11/2010)
- [Des bleus de toi, plus jamais !](#) (La Libre Belgique, 27/11/2010)
- ['My mum said I must give up my baby'](#) (The Guardian, 27/11/2010)
- [A Woman. A Prostitute. A Slave.](#) (The New York Times, 27/11/2010)
- [Men beaten off women's train in India](#) (CNN video, 27/11/2010)
- [How to close the gender pay gap](#) (CNN, 27/11/2010)
- [Spirit sisters: women and whisky](#) (The Globe and Mail, 27/11/2010)
- ["Deze reclame tast vrouwelijke waardigheid aan"](#) (De Morgen, 26/11/2010)
- [N-VA: "Quota opleggen is belediging voor vrouwen"](#) (De Morgen, 26/11/2010)
- ["Minstens 40% vrouwen in bestuur beursgenoteerde bedrijven"](#) (De Morgen, 26/11/2010)
- [Indiër trouwt met 60 vrouwen en verkoopt ze aan bordelen](#) (De Morgen, 26/11/2010)
- [Een op drie Zuid-Afrikanen geeft verkrachting toe](#) (De Standaard, 26/11/2010)
- [Vlaamse vrouwenbeweging boos op SuitSupply](#) (De Volkskrant, 26/11/2010)
- ["Combattre le viol, c'est s'attaquer à la domination masculine"](#) (Le Monde, 26/11/2010)
- [Selon un manifeste, « la honte doit changer de camp »](#) (Le Monde, 26/11/2010)
- [Fertility changes with the seasons](#) (The Guardian, 26/11/2010)
- [Equatorial Guinea's footballers caught up in gender row](#) (The Guardian, 26/11/2010)
- [Am I a male feminist, or a shifty opportunist?](#) (The Globe and Mail, 26/11/2010)
- [Steuerliche Belastung für Mütter Wer mehr arbeitet, zahlt drauf](#) (Sueddeutsche Zeitung, 26/11/2010)

Word fan van [RoSa documentatiecentrum](#) op Facebook.

De RoSa vrouwennieuwsmailing brengt een dagelijkse selectie vrouwennieuws uit de internationale pers. Meer [vrouwennieuws](#) vind je op de vertrouwde vrouwennieuwspagina's op www.rosadoc.be

Wilt u deze mailing niet langer ontvangen? Mail naar docwerk@rosadoc.be met de vermelding 'uitschrijven vrouwennieuws'.